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Protokół z XV Sesji rady Gminy Poświętne z dnia
14.11. 2008r.

Protokół  Nr XV/08
z  Sesji  Rady Gminy w  Poświętnem

z  dnia 14 listopada   2008 r.

Ad.1
XV zwyczajna Sesja Rady Gminy Poświętne  odbyła  się  w sali konferencyjnej  Urzędu Gminy,   obrady otworzył  Przewodniczący

Rady Gminy - Bogusław Ulejczyk - powitał  przybyłych na posiedzenie radnych, Wójta Gminy  - Jana  Cymermana, radcę

prawnego –  Grzegorza  Bartnika,  sekretarz gminy –  Marzannę Zagórską,  skarbnik gminy –  Marię Staszewską,  Gminnego

Komendanta  Ochotniczych Straży Pożarnych – Wiesława Dołowego, prezesów  OSP z terenu  gminy, sołtysów  oraz wszystkie

osoby obecne  na sali obrad, stwierdzając ponadto że  według listy obecności na posiedzeniu obecnych jest 15  radnych , co

stanowi kvorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał.   ( listy  obecności  stanowią  załączniki do protokołu  )

Ad.2
Następnie przewodniczący  przedstawił proponowany   porządek obrad ;

1.      Otwarcie obrad

2.      Przyjęcie  porządku obrad.

3.      Przyjęcie  protokołu  z  XIV  Sesji  Rady Gminy.

4.      Informacja  Wójta Gminy o złożonych  oświadczeniach majątkowych zgodnie z art.24 ust.12 ustawy z dnia 8 marca

1990r. o samorządzie gminnym.

5.      Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych  oświadczeniach majątkowych zgodnie z art.24 ust.12

ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.

6.      Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008r

7.       Podjęcie   uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  zmian   Studium uwarunkowań i  kierunków

zagospodarowania przestrzennego gminy Poświętne.

8.      Podjęcie uchwały w sprawie wyłapywania  bezdomnych zwierząt z terenu  Gminy Poświętne  i zapewnienia  dalszej

opieki bezdomnym zwierzętom.

9.      Podjęcie uchwały w  sprawie  przystąpienia  Gminy Poświętne  do  Porozumienia Międzygminnego w sprawie

wspólnej realizacji projektu usprawnienia  komunikacji drogowej z Warszawy do Wołomina i z Wołomina  do Mińska

Mazowieckiego.

10.  Podjęcie  uchwały w  sprawie określenia  wysokości  stawek podatku od środków  transportowych.

11.  Podjęcie   uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od               nieruchomości oraz zwolnień z tego

podatku.

12.  Podjęcie uchwały w sprawie  opłaty targowej.

13.  Omówienie stanu technicznego  urządzeń energetycznych  na terenie  gminy.



14.  Sprawy  ochrony  przeciwpożarowej na terenie gminy.

15.  Wnioski i interpelacje.

16.  Zamknięcie obrad.

oraz zwrócił się  zapytaniem czy są wnioski do przedstawionego porządku  obrad;

Wójt  Gminy  –  zgłosił  wniosek   jako  pkt  9a   -  podjęcie   uchwały  w  sprawie  udzielenia   pomocy  finansowej   Powiatowi

Wołomińskiemu  na modernizację  drogi powiatowej nr 4314 W stwierdzając  że  jest  to odcinek drogi  Poświętne  do 

miejscowości Turze  a dofinansowanie wynosiłoby   10 000 zł .

Przewodniczący poddał pod głosowanie  zgłoszony wniosek  który  został przyjęty jednogłośnie. ( głosowało  15 radnych)

Następnie przewodniczący poddał  pod głosowanie przedstawiony porządek  obrad wraz z przegłosowanym   wnioskiem, który

został przyjęty  jednogłośnie.                    ( głosowało 15 radnych )

 

Ad.3
Protokół  z poprzedniej Sesji Rady  Gminy  został  wyłożony  do  wglądu, wobec  powyższego przewodniczący zapytał „czy są

uwagi do protokołu”.  nie zgłoszono  żadnych  uwag.

Przewodniczący  poddał pod  głosowanie  protokół   z XIV  Sesji Rady Gminy, który radni  przyjęli   jednogłośnie. ( głosowało 15

radnych )

 
Ad.4
Wójt  Gminy  -  przedstawił  informację  o złożonych oświadczeniach przez  Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Kierownika

GOPS, Kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej oraz  dyrektorów   szkół z terenu gminy, stwierdzając że nie stwierdzono 

większych nieprawidłowości  z przedstawionych oświadczeniach.           ( informacja  stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

)

Ad.5
Przewodniczący  Rady  przedstawił informację o złożonych  oświadczeniach majątkowych przez radnych . ( informacja  stanowi

załącznik do niniejszego protokołu )

 

Ad.6
Skarbnik Gminy – przedstawiła uchwałę  w sprawie  wprowadzenia zamian w  budżecie
gminy na  2008r. stwierdzając że : zgodnie z umową o udzielenie dotacji celowej z Budżetu
Województwa  Mazowieckiego otrzymaliśmy środki w kwocie 270 000 zł na zadanie własne
pod nazwą „ Modernizacja drogi gminnej w miejscowości Trzcinka,  oraz w kwocie 14 000
zł  na zadanie  pod nazwą „Modernizacja  i  wyposażenie  w sprzęt   boiska przy  Szkole
P o d s t a w o w e j  i  G i m n a z j u m w P o ś w i ę t n e                                                
                                                                              Zwiększono plan dochodów własnych w
dz. 756 o kwotę 94 500 zł z przeznaczeniem  na modernizację drogi w Trzcince 83 500 zł
oraz 5 000 zł na  remonty dróg a także na potrzeby związane z rozwiązaniem problemów
alkoholowych 6 000 zł.
Dokonano zmian w przychodach i wydatkach GFOŚ i GW  o kwotę 5 000 zł – środki  z
Urzędu Marszałkowskiego z przeznaczeniem  na wydatki związane z ochroną  środowiska .
Sylwester Niźnik  - zapytał  kto  wykonywał  boisko w Poświętnem, stwierdzając  że jest źle wykonane .

Wójt Gminy  -   poprosił  o złożenie  wniosku na piśmie, wtedy zostanie sprawdzone  i udzielona odpowiedź,  stwierdzając



ponadto że  jest   gwarancja na wykonanie tej pracy.

Przewodniczący poddał pod   głosowanie przedstawiony projekt  uchwały, który zostały przyjęty  ( jednogłośnie   głosowało  15 

radnych )

UCHWAŁA   Nr  XV/72/08
 

Ad.7
Wójt  Gminy -   poinformował że podjęcie  uchwały   w sprawie  przystąpienia  do sporządzania zmian w studium uwarunkowań i

kierunków  zagospodarowania przestrzennego jest  na  chwilę obecną bardzo potrzebne  odnotowujemy  bardzo  duży ruch w  

sprzedaż  ziemi   i   przekwalifikowywanie   z  gruntów   rolnych  na  budowlane  ,  mamy  już  kilka  wniosków  na   osiedla  

mieszkaniowe,  farmy  turystycznej,   jest  też  wniosek  na  lotnisko   śmigłowców   czy   lotnisko   dla    małych   samolotów.

Sylwester Niźnik  -  zapytał  w jakim miejscu są to tereny.

Wójt Gminy  -  rozszerzamy  studium, a plan  się nam sam ułoży.

Radca Prawny –   nikt nie  kwestionował  projektu zmiany studium, gdybyśmy  mieli plan to i tak  trzeba  najpierw zmienić

studium i dopiero plan.

Przewodniczący poddał po  głosowanie przedstawiony projekt  uchwały, który został przyjęty  ( jednogłośnie   głosowało  15 

radnych )

UCHWAŁA   Nr  XV/73/08
 
Ad.8
Radca prawny -  zmieniały się przepisy  i teraz uchwała  w sprawie  wyłapywania  bezdomnych psów  powinna  być uzgodniona 

z Towarzystwem opieki nad zwierzętami i takie uzgodnienie  gmina posiada. ( uzgodnienie stanowi załącznik do niniejszego

protokołu.

Adam Zieliński -  zwrócił się z prośbą  o zaproszenie na następną Sesję  łowczych, bo rolnicy mają bardzo  duże  problemy  z

dzikami.

Przewodniczący poddał pod  głosowanie przedstawiony projekt  uchwały, który został przyjęty  ( jednogłośnie   głosowało  15 

radnych )

UCHWAŁA   Nr  XV/74/08
 
Ad.9
Sylwester Niźnik –  zwrócił się  z prośbą o zapoznanie  radnych, sołtysów i gości  z treścią  porozumienia, oraz zwrócił się  do 

Wójta z zapytaniem  czy są  robione jakieś poczynania odnośnie  komunikacji   do i z   Mińska  - Mazowieckiego.

Radca  Prawny  -  porozumienie ma charakter blankietowy.

Wójt Gminy  -  zwrócił  się do przewodniczącego rady o zaproszenie na następną Sesję  przedstawiciela PKS  z Mińska –

Mazowieckiego.

Przewodniczący   Rady Gminy   -  odczytał  treść  porozumienia. ( porozumienie  stanowi załącznik do niniejszego protokołu )

Przewodniczący poddał po  głosowanie przedstawiony projekt  uchwały, który został przyjęty  ( jednogłośnie   głosowało  15 

radnych )

UCHWAŁA   Nr  XV/75/08
 
Ad.9a
Wójt  Gminy   -     powiedział   że  jest   to  sprawa  bardzo  świeża   dotyczy    udzielenia   pomocy  finansowej   Powiatowi

Wołomińskiemu  na modernizację  drogi powiatowej nr 4314 W stwierdzając  że  jest  to odcinek drogi  Poświętne  do

 miejscowości Turze  a dofinansowanie wynosiłoby   10 000 zł .

Przewodniczący poddał pod  głosowanie przedstawiony projekt  uchwały, który został przyjęty  ( jednogłośnie   głosowało  15 

radnych )



UCHWAŁA   Nr  XV/76/08
 
Ad.10
Skarbnik Gminy  -  Maria  Staszewska  omówiła  projekt  uchwały w sprawie   określenia  wysokości  stawek podatku od

środków  transportowych,  stwierdzając że co piąta  stawka występująca w uchwale  dotyczy  opłaty jaka występuje  w naszej

gminie,  projekt uchwały  omawiany był na komisjach,   gdzie wszystkie  komisje ustaliły żeby  pozostawić stawki na  poziomie

ubiegłego roku.

Przewodniczący poddał pod  głosowanie przedstawiony projekt  uchwały, który został przyjęty  ( jednogłośnie   głosowało  15 

radnych )

UCHWAŁA   Nr  XV/77/08
 
Ad.11
Skarbnik Gminy  -  Maria  Staszewska  omówiła  projekt  uchwały w sprawie   określenia  wysokości stawek podatku  od

nieruchomości oraz zwolnień  z tego podatku,  stwierdzając że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji.

Przewodniczący poddał pod  głosowanie przedstawiony projekt  uchwały, który został przyjęty  ( jednogłośnie   głosowało  15 

radnych )

UCHWAŁA   Nr  XV/78/08
 
Ad.12
Skarbnik Gminy  -  Maria  Staszewska  omówiła  projekt  uchwały w sprawie  opłaty targowej. 

Przewodniczący poddał pod  głosowanie przedstawiony projekt  uchwały, który został przyjęty  ( jednogłośnie   głosowało  15 

radnych )

UCHWAŁA   Nr  XV/79/08
 
Ad.13
Na  obrady    Sesji  został zaproszony  Dyrektor  Zakładu Energetycznego z  Mińska –  Maz , który  poinformował  telefonicznie ,

że  z przyczyn  od niego niezależnych  nie  może   przybyć na obrady  Sesji.

 

Ad.14
Wójt Gminy  -   zostaliśmy zaproszeni na 80 – lecie  OSP  Poświętne . W  historii  straży nie wykazano, że gmina w jakiś sposób

wspierała  finansowo  OSP  Poświętne,  a  przecież   finansujemy   straże.   Sprawa   finansowania  straży  była  omawiana  na  

poszczególnych komisjach rady gminy, nawet  radny  Świadek, który jest też  strażakiem stwierdził, że  ochotnicze straże

pożarne  otrzymał godne pieniądze. Pan Wójt poinformował   także że jednym  samochodem do którego gminna nie dokładała 

żadnych  środków  finansowych jest  samochód  strażacki   sprowadzony  w tym  roku przez  prezesa  OSP  Ręczaje Polskie .

Następnie  p. Wójt  odczytał jakie środki  otrzymało  OSP  Poświętne  od  2001r.  oraz  podziękował   p. sołtysowi z Poświętnego 

o udzielenie  głosu na  80 – leciu  OSP  Poświętne.

Tomasz  Sałański  - sołtys wsi Poświętne  -  p. Wójcie jeżeli pan się  poczuł  urażony to przepraszam, starłem się udzielać głosu

zgodnie  z  protokołem  dyplomatycznym,  było  to  święto   służb   mundurowych   i  dlatego  udzielałem  głosu  najpierw  

przedstawicielom służb mundurowych,

Janusz  Wróbel  - prezes OSP Poświętne  byłem  na posiedzeniu komisji, gdzie przeprosiłem za i przepraszam jeszcze  raz,

stwierdzając że  państwowa  straż pożarna  nie przekazałaby  samochodu za darmo.   

Sylwester Niżnik –  p. Wójt twierdzi, że było przekazane w 2003r. i 2004 pieniądze za samochód. Jeżeli już rozmawiamy w ten

sposób  to dla czego  lustrowana jest tylko straż w Poświętnem to jest coś nie tak.  Zgłaszam  wniosek o zlustrowanie

wszystkich straży. Zarzucił  mi  Pan  w święto, że  tak  odczytałem . Żeby  była jasność  to tylko odczytałem, do kroniki się nie

mieszałem.  Trzeba było zapytać a nie ubliżać. Ja też znam prawo i tego tak nie zostawię.  Następna sprawa jeżeli jesteśmy przy



wszystkim  to ja jako radny nie byłem zaproszony na opłatek, jajko,  na mszę w Krubkach. Lustrowanie OSP Poświętne nie jest

tutaj na miejscu. To co  Pan  uczynił  było godne pożałowania.

Wójt Gminy -  stwierdził że jeżeli chodzi o  Krubki to zwrócił się do mnie  starosta  o pomoc w  organizacji uroczystości, a

głównym  pomysłodawca tej uroczystości jest od wielu lat   były  nauczyciel  p. Ludwiniak. Jeżeli  chodzi o 80 – lecie straży w

Poświętnem gdzie w kronice  nie wymienia się w ogóle urzędu gminy.

Bogdan Świadek  - na posiedzenie komisji zapraszany  został   komendant gminny OSP, żeby przedstawił  sprawozdanie  z

działalności straży, stwierdzając  że  nie ma  nić do zarzucenia, tylko współpraca  z Poświętnem jest nie najlepsza i dlatego na

następną  komisję został  zaproszony  prezes  straży z Poświętnego  o  wyjaśnienie  zarzutów  i  dlatego jest lustracja 

Poświętnego.

Sylwester Niżnik -  odczytał pismo z listopada 2006r.  w sprawie zmiany konserwatora – kierowcy w OSP Poświętne, na które do

dnia dzisiejszego nie otrzymał  odpowiedzi.

Wójt Gminy -   wystarczyłoby  aby  wskazana osoba przyszła  i podpisała  stosowną umowę.

Przewodniczący Rady  Gminy-    tak  Wójt załatwił samochód  podczas  święta w Radzyminie, rozmawiał  z   komendantem 

powiatowym państwowej straży pożarnej, który podczas tej rozmowy stwierdził  że postara się ten samochód  załatwić dla  OSP

Poświętne. Natomiast  wkład w załatwianiu  tego samochodu  Naczelnika – Sylwestra  Niżnika i Prezesa   Janusza  Wróbla  był 

taki że przeprowadzili samochód z pod  urzędu gminy do garażu.  Jeżeli  chodzi o samochód  dla OSP  Turze, to  niektóre osoby

bardzo  się  cieszyły,  że  nie  będzie  tego  samochodu,  bo   zmieniły  się   władze,  które   chciały  cofnąć  dofinansowanie.  Ale  po

analizie   dokumentów   przez  radców   prawnych  stwierdzono,   że  dofinansowanie   trzeba  przekazać  i  zostało  przekazane  w

dwóch transzach. W tym roku byłem na uroczystościach w Woli Ręczajskiej, Ręczajach Polskich  wszędzie prezesi podziękowali

za wkład urzędowi gminy. Jeżeli  w Poświętnem zostali wymienieni sponsorzy to powinno  być  również podziękowanie  urzędowi

gminy.   

Stanisław  Laskowski  -  zgłosił  wniosek o zamknięcie  dyskusji  w tym temacie, stwierdzając że temat  już został wyczerpany.

Przewodniczący poddał wniosek  pod głosowanie  który został  przyjęty  14 głosami za, przy jednym   głosie przeciwnym. (

głosowało 15 radnych )

 

Ad.15
Waldemar Kominek   -  zgłosił wniosek na następną sesję o podniesienie  pensji  Wójtowi Gminy, bo obiecał, że  zrobi  przepust

w Woli Cygowskiej za swoją pensję.

Wójt  Gminy  -  cały czas naciskamy na  zarząd dróg powiatowych, na pewno będę pilnował tej sprawy.

Maksymilian Zacheja  -  podziękował za chodnik do Cygowa.

Tlaga  Krzysztof  -   podziękował za  nową nakładkę na szosie  w Choinach

Jolanta  Sałańska  - podjętą uchwałę o psach  podać  do wiadomości  sołtysów  i  rozplakatować na tablicach informacyjnych.

Witold Rosłon – zwrócił się z prośbą o porównanie drogi  Józefin  w kierunku  Tułu

Janusz Wróbel  -  zapytał  dlaczego    strażnica OSP Poświętne nie posiada  gaśnic  i  podczas  kontroli  zapłaciliśmy mandaty .

 Wójt Gminy –  żeby nie  prezes OSP Poświętne i ja to nie wiadomo, jakby   wyglądała dziś   straż w Poświętnem. Nie może być

tak, że kolega Niźnik przynosi rachunki za zakupione  mundury, gdzie ten zakup  nie był wcześniej uzgadniany.

Bogdan Świadek  -   zapytał się  radnych  czy pamiętają jak wyglądały straże    przed 7 laty.

Wójt Gminy  -   poinformował  ze sprzętu w strażach  w tej chwili dość,  najgorsza jest strażnica  w Turzu, ale  rozmawiałem z

właścicielami tartaków, myślę  że  jakoś  niewielką  strażnicę  wspólnymi siłami  uda się wybudować.

Sylwester   Niźnik  - p. Wójcie nigdy nie  negowałem tego że dostaliśmy pieniądze. Ja też mogłem się obrazić, byłem w Woli

Ręczajskiej  i tam strażacy dostali upominki   i dyplomy,  a zwracając się do komendanta  gminnego ochotniczych straży

pożarnych zapytał czy było rozliczone  paliwo i  amortyzacja  samochodu strażackiego z Turza, który wziął  pański  wnuczek 

podczas  zawodów strażackich w  Garwolinie   i pojechał   Sulejówka.  Zwrócił  się  także  do przewodniczącego  rady gminy

zapytaniem dlaczego nie były od miesiąca czerwca do dnia  dzisiejszego omawiana sprawa   ośrodka  zdrowia, oraz czy w

 internecie  będzie zamieszczana   informacja o posiedzeniach komisji rady  gminy.



Przewodniczący  rady gminy – informacje o posiedzeniach na pewno będą  umieszczane na  stronie internetowej.

Artur  Gąsior  prezes  OSP Zabraniec -   stwierdził  że jest strażakiem  od wielu  lat, chociaż jestem młodym  człowiekiem, wiem

jak  wyglądała remiza   w Zabrańcu kilka  lat temu, też mieliśmy kontrole, ale  wolałem  wsiąść do  samochodu i kupić  znaki

ewakuacyjne   za 280 zł , a nie żeby  była   kara  dla urzędu 1 000 zł ,  oraz  zwrócił się do  p. Wójta  o  naprawę karoserii  w

samochodzie strażackim w przyszłym roku ,  stwierdzając  że woli  naprawę samochodu niż  dyplom.

Zbigniew  Górecki  -  złożył wniosek  o  zakończenie  dyskusji.

Przewodniczący  - podał  wniosek pod głosowanie, który został przyjęty jednogłośnie. ( głosowało  15 radnych)

 

Ad.16
Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący  Rady Gminy  Bogusław  Ulejczyk dokonał zamknięcia  XV  Sesji Rady  Gminy

w Poświętne, dziękując wszystkim za uczestnictwo w   obradach.
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